
 

Sammanfattning från styrelsemöte den 29 juli 2021

Inkommande Post: 
Sekreteraren har inte meddelat vilken post som inkommit

Ordförande:
Inget nytt om samarbetsavtalet, Springerklubben har valt att ta bort alla länkar från sin hemsida till 
JiS, så har även cockerklubben valt att göra då JiS bad dem plocka bort en kontaktperson som inte 
längre ville stå på deras sida. SSRKs spanielansvariga har svarat springerklubben då det skickade 
kopia både till SSRK och SKK. 

Den nya versionen av SSRK-prov verkar dröja, ingen ny information sedan i höstas

Kassören:
Ekonomin är fortsatt god och det är nu 142 medlemmar i klubben

Sekreterare:
Ska kolla upp § på protokollen då det blivit lite fel

Avelsansvarig:
Efter diskussion ser styrelsen ingen anledning att ändra dagens regler för valphänvisning

Utbildning:
JiS-cupen, Tina och Lisa Wiksell tillsammans med Catharina Lundberg jobbar på att cupen ska bli av i 
år och styrelsen tackar dem för deras engagemang

SM:
Vi kan få möjlighet att filma SM men vill deltagare och markägare detta. A-V frågar markägaren.

Hubertus:
Magnus Karlsson har tagit över rollen och har haft en första kontakt med en markägare i 
Östergötland. Föreslagna datum är 4-5 december.

Nästa möte: blir den 25 augusti via Teams

För anteckningarna 

Biggan 


